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 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 10 40 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XIII /2007  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  28 grudnia 2007 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

           Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski otworzył                  
XIII obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, sołtysów  , zaproszonych gości                          
Panią  Wójt  i  pracowników Urzędu  Gminy oświadczył, iŜ zgodnie                
z listą obecności  w posiedzeniu uczestniczy  15 radnych. 

 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
 

Nawiązując do projektu porz ądku obrad przekazanego 
wcześniej wszystkim radnym , Przewodnicz ący Rady Gminy 
Waldemar G ąsiorski zwrócił si ę z zapytaniem do radnych  czy 
mają propozycje i wnioski  do przedstawionego  porz ądku 
obrad.  

 
 
W związku z   brakiem   uwag do porz ądku obrad,  
Przewodnicz ący   Rady Gminy  Waldemar G ąsiorski przyst ąpił 
do realizacji nast ępuj ącego porz ądku obrad.  

 
 

Porządek obrad:  
 

  1. Sprawy regulaminowe: 
        a/ otwarcie sesji 
               b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
               c/ przedstawienie porządku obrad 
               d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
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2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

3. Interpelacje i zapytania. 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmian w budŜecie Gminy Ustka na 2007 rok, 
 
2) Gminnego Programu profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych na rok 2008, 
 

3) Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2008 
rok, 

 
5. Uchwalenie budŜetu Gminy Ustka na 2008 rok. 
 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 
7. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na rok 2008. 

 
8. Wolne wnioski i informacje.  

 
9. Zakończenie obrad. 

 
 

Przewodnicz ący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nie wpłyn ęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 
Sesji w zwi ązku z tym poddał pod głosowanie : 

 
  

Protokół  Nr XII/2007  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
12 grudnia  2007 r. 

 

Głosowało  - 15 
 

Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Protokół Nr XII/2007 z dnia  12 grudnia  2007 r. 
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Ad. 2.   W dalszej cz ęści obrad Przewodnicz ący Rady Gminy udzielił 

głosu Pani Wójt, która przedstawiła sprawozdanie                           
z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym obejmuj ącym 
okres działania Urz ędu od dnia 12 do 30 grudnia 2007 roku. 
Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  zwrócił                     
się z zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 

 
 

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pani Wójt 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie: 

 
 

- Sprawozdanie Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym obejmuj ącym okres działania Urz ędu od 
dnia 12 do 30 grudnia 2007 roku. 

 
 

Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę Sprawozdanie  Wójta              
z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym.  

 
 
 
Ad. 3.     Interpelacje i zapytania. 
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 

 
 

Radna Jolanta Kostka 
1. - wnioskuję o  dowóz kruszywa k/posesji Nr 67 w Wodnicy (droga             

w kierunku stawu p.poŜ.) z uwagi na to, iŜ woda zalewa podwórko 
właściciela niniejszej posesji. 

 
2. – podjąć działania dotyczące usunięcia nieprzyjemnego zapachu 

wydobywającego się z kanalizacji w miejscowości Wodnica.  
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Radny Henryk Tomaszewski 
- jak przedstawia się sprawa dobrej wody w miejscowości Zapadłe. 
 
 
Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
- na Świetlicy w miejscowości  Charnowo istnieje problem 
nieprzyjemnego zapachu wydobywającego się z kanalizacji. 
 
 
 

Ad. 4.  W kolejnym punkcie porz ądku obrad Przewodnicz ący 
Rady Gminy przedstawił: 

 
 

- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy  Ustka 
na 2007 rok, 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Pani Skarbnik                                 
o przedstawienie w/w projektu uchwały. 

 
  

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w przedłoŜonym projekcie uchwały proponuje się zwiększyć dochody            
i wydatki o kwotę 50 tyś zł . Jest to kwota, którą otrzymaliśmy na 
podstawie porozumienia z Urzędem Gminy Słupsk na dofinansowanie 
kładki w Bydlinie, oraz o kwotę 3.459 zł – są to środki, które 
otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego na usuwanie odpadów. 
Następnie Pani Skarbnik odczytała treść uchwały i omówiła 
poszczególne działy. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie 
sprawy. 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 
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Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- zgodnie z przyjętymi  decyzjami Komisji, Ŝe drobne  zmiany 
wynikające z bieŜących spraw będą wprowadzane na Sesji, uwaŜam, Ŝe 
przedstawiony projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie  naleŜy 
przyjąć.  
Gmina Smołdzino prawdopodobnie ma uzyskać dodatkowe dochody ze 
Słowińskiego Parku Narodowego i naleŜałoby powrócić w następnym 
roku do tego, dlaczego Wojewoda nie przyznał nam środków. 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- kwestia nie danych nam przez Wojewodę jakichkolwiek środków jest 
kwestią wyroku Sądowego. Na dzień dzisiejszy wezwaliśmy 
Wojewodę do usunięcia naruszenia. 
 
 
Radny Piotr Czerwonka 
- sprawa projektu boiska wielofunkcyjnego w Wytownie - wykonanie 
projektu na 2008 rok, a realizacja w 2009 roku  i dalej jest ten sam 
zapis. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zmiany w budŜecie dotyczą 2007 roku, a nie 2008. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XIII/128/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 5                        
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania problemów Alkoholowych, 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

  
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XIII/129/2007 stanowi ącą załącznik Nr 6                          
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XIII/130/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 7                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
Ad. 5.     Uchwalenie bud Ŝetu Gminy Ustka na 2008 rok. 
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- wiem, Ŝe Komisje Rady zapoznały się z Uchwałą Nr 152/IV/2007 
Składu Obrzękającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku              
z dnia 4 grudnia 2007 roku w sprawie opinii o projekcie budŜetu 
Gminy Ustka na 2008 rok wraz z objaśnieniami i informacją o stanie 
mienia komunalnego. Zapytuję czy jest Ŝyczenie,  by odczytać 
niniejsza uchwałę. 
 
 
Rada Gminy przez aklamacj ę  wyraziła wol ę o nie 
odczytywaniu przedmiotowej uchwały. 
 
Treść Uchwały Nr 152/IV/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił: 
 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu gminy 
Ustka na 2008 rok. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

  
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja, po zapoznaniu się z opiniami Komisji Rady Gminy                           
i przeanalizowaniu projektu budŜetu Gminy na rok 2008, na 
posiedzeniu w dniu 30 listopada 2007 roku i na posiedzeniu w dniu 19 
grudnia 2007 roku podjęła następujące ustalenia: 
Projekt budŜetu został złoŜony do Rady Gminy w dniu 14 listopada 
2007 roku. 
W dniu 19 września 2007 roku , Rada Gminy  otrzymała załoŜenia do 
projektu budŜetu, które zostały przekazane radnym i sołtysom.  
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Radni i sołtysi mieli moŜliwość zgłaszania propozycji do budŜetu.               
Na podstawie informacji od Pani Skarbnik, propozycje do budŜetu na 
rok 2008 były zgłaszane. 
Niektóre zadania ujęte w inwestycyjnym programie gospodarczym 
Gminy  Ustka na lata 2007 – 2013 nie zostały uwzględnione w 
budŜecie na rok 2008. naleŜy stwierdzić, Ŝe na etapie przygotowania 
projektu budŜetu nie moŜna było zapewnić środki finansowe na 
wszystkie zadania ujęte                  w inwestycyjnym programie 
gospodarczym na rok 2008. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości, Ŝe zostaną opracowane projekty na 
przebudowę chodników w Objeździe, Wytownie, Machowinku i na 
drogę gminną do szkoły w Charnowie – Nr drogi 101260 zgodnie z zał. 
Nr 3a. 
 
Komisja wnioskuje, Ŝe w miarę pojawienia się środków finansowych 
naleŜy uwzględnić zadania inwestycyjnego programu gospodarczego 
Gminy Ustka ujęte na lata 2007-2008. 
Są to następujące zadania: 

 
1) Oświetlenie miejscowości Wytowno od Ustki w kierunku wsi – 

zadanie planowano na roki 2007. 
2) Oświetlenie drogowe w miejscowości Pęplino – planowano na rok 

2008. 
3) Poprawa oświetlenia w Modlinku i Modle. 
4) Oświetlenie drogowe w Niestkowie na odcinku ok. 300 m – plan  na 

rok 2008. 
5) Modernizacja boiska w Duninowie – plan 2008 rok. 
6) Budowa boiska wielofunkcyjnego w Wytownie – plan 2008 – 2009 

rok.  
7) Droga 110260D w Charnowie – plan 2008 rok. 
 
Budowa chodników przy drogach wojewódzkich i powiatowych: 

1) Pęplino – plan 2008 rok. 
2) Machowinko –etap II – plan 2008 rok. 
3) Objazda – plan 2008 – 2009 rok. 
4) Niestkowo – Charnowo – plan 2008 rok. 
5) Gąbino – plan 2008 rok. 
 
Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej: 
1) Grabno –Zimowiska – plan 2008 – 2009 rok. 
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Jednym z elementów, który moŜe pozwolić na realizację zadań jest 
pozyskanie zewnętrznych źródeł dofinansowania – środki unijne i inne 
źródła dofinansowania. 

 
Ostatecznie Komisja pozytywnie opiniuje przedłoŜony budŜet na 
rok 2008. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
 

Radny Jacek Hadryś 
- w związku z tym, iŜ posiedzenie Komisji Oświaty odbyło się później 
niŜ spotkanie z dyrektorami szkół, na którym przedstawiono pewien 
problem, mam pytanie do Pani Skarbnik. Czy nie będzie problemu 
finansowego             w zakresie usunięcia usterek zaleconych przez 
Sanepid w Szkole Podstawowej  w Zaleskich. 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- uczestniczyłam w spotkaniu z dyrektorami szkół i chciałam 
podziękować dyrektorom, Ŝe przyjęli budŜety. My wszystkie szkoły 
zbadamy, gdzie są zalecenia Sanepidu i na te potrzeby na pewno 
znajdziemy środki w budŜecie 2008 roku. 
 
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XIII/131/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 9                          
do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 

              Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Wójt. 
 
 
 

Odpowiedź na zapytanie radnej Jolanty Kostka 
1. - wnioskuję o  dowóz kruszywa k/posesji Nr 67 w Wodnicy (droga             

w kierunku stawu p.poŜ.) z uwagi na to, iŜ woda zalewa podwórko 
właściciela niniejszej posesji. 

 
Przyjmuj ę zadanie do wykonania. Kruszywo zostanie dowiezione. 
 
2. – podjąć działania dotyczące usunięcia nieprzyjemnego zapachu 

wydobywającego się z kanalizacji w miejscowości Wodnica.  
 

Powiadomimy Zakład Usług Wodnych o wydobywającym się 
odorze.  
 
 
 
Odpowiedź na zapytanie radnego Henryka Tomaszewskiego 
- jak przedstawia się sprawa dobrej wody w miejscowości Zapadłe. 
 
 
Przed świętami została doniesiona niezbędna dokumentacja               
dotycząca moŜliwości przejęcia wodociągu w Zapadłem. Do dnia                      
5 stycznia 2008 roku zamierzamy przedstawić do podpisu umowę  
Towarzystwu Budownictwa Mieszkaniowego. Zlecimy 
przeprowadzenie ekspertyzy celem wskazania koniecznych prac do 
wykonania i poprawy jakości wody na tym wodociągu. Wykonanie 
prac zamkniemy w I półroczu 2008 roku. 
 
 
Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
- na Świetlicy w miejscowości  Charnowo istnieje problem 
nieprzyjemnego zapachu wydobywającego się z kanalizacji. 

 
O zaistniałym problemie powiadomimy Zakład Usług Wodnych.  
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Ad. 7. Przyj ęcie planów pracy Komisji Rady na rok 2008. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji                 

o odczytanie planów pracy komisji. Ponadto wyjaśnił , iŜ radni otrzymają 
plany pracy wszystkich komisji. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- przedstawiła plan pracy Komisji na rok 2008. 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie : 
 
 
- Plan Pracy na rok 2008  Komisji O światy, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Spraw Społecznych, Przestrzegania Prawa                       
i Porz ądku Publicznego: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Plan Pracy Komisji zgodnie z zał. Nr 10 do niniejsz ego 
protokołu. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- przedstawiła plan pracy Komisji na rok 2008  
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie : 
 
 
- Plan Pracy na rok 2008  Komisji Rewizyjnej: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Plan Pracy Komisji zgodnie z zał. Nr 11 do niniejsz ego 
protokołu. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- przedstawiła plan pracy Komisji na rok 2008. 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie : 
 
 
 
- Plan Pracy na rok 2008  Komisji Bud Ŝetowo – Rolnej, 
Rozwoju Gospo darczego, Mienia Komunalnego, Planowania             
i Ochrony Środowiska: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Plan Pracy Komisji zgodnie z zał. Nr 12 do niniejsz ego 
protokołu. 

 
 
 

Ad. 8.     Wolne wnioski i informacje.  
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy  
-  przedstawił informację dotyczącą  korespondencji przychodzącej               
do Biura Rady w okresie międzysesyjnym od dnia  12 grudnia 2007 do 
dnia  27 grudnia 2007 roku tj. : 

 
 

1. W dniu 12-12-2007 wpłynęło pismo Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Gąbinie, dotyczące oferty prowadzenia placówki 
jako szkoły niepublicznej w wypadku likwidacji lub reorganizacji 
szkoły                      w Gąbinie. 
Przedmiotowe pismo przekazałem do wiadomości na Komisje 
Rady.  

 
2. W dniu 19-12-2007 z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego               

w Gdańsku  wpłynęło doręczenie odpisu zaŜalenia z dnia                          
23 października 2007 roku wniesionego przez Stowarzyszenie 
Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej „Słupia” od 
postanowienia z dnia 11 października 2007 roku w sprawie skargi 
Stowarzyszenia Produktów Markowych Turystki Wiejskiej „Słupia” 
na uchwały Rady Gminy Ustka  z dnia 29 września 2006 roku              
Nr XXXVIII/384/2006 i Nr XXXVIII/385/2006 w przedmiocie 
miejscowego planu zagospodarowania.  
Przedmiotowe pismo przekazałem do wiadomości Komisji.  

 
 

 
Ad. 9.     Zakończenie obrad.  
 
 

 Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
 - wszystkim Państwu dziękuję za współpracę w roku bieŜącym. 

Jako Przewodniczący Rady, bardzo dobrze oceniam współpracę 
Rady  z Sołtysami, równieŜ moją współpracę z Radą i myślę, Ŝe jest 
bardzo dobra atmosfera pracy, dziękuję za merytoryczne 
wystąpienia. Podziękowania składam Dyrektorom i Kierownikom 
jednostek, z którymi współpracujemy. Dziękuję równieŜ Pani Wójt, 
pracownikom Urzędu. Oceniam współpracę bardzo dobrze. Za to 
wszystko serdecznie dziękuję. 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy złoŜył Ŝyczenia 
noworoczne. 
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  Wobec zrealizowania porz ądku obrad Przewodnicz ący 

Rady Gminy o godz. 10 40  zamknął XIII Sesj ę Rady Gminy 
Ustka. 

 
 
 
  Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
        
 
 
Protokołowała     PRZEWODNICZĄCY RADY

          
GraŜyna Frankiewicz     /-/ Waldemar Gąsiorski 

      
        
 
  
 
 
 


